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ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 032/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

PROBLEMÓW Z KOMUNIKACJĄ MIEJSKĄ W DZIELNICY KRAKOWIEC-GÓRKI ZACHODNIE 

W dniu 22 stycznia 2025 roku na profilu w serwisie Facebook Rada Dzielnicy Krakowiec- Górki Zachodnie 

zamieściła wpis, w którym wskazała na trudną sytuację pasażerów komunikacji miejskiej, którzy 

odczuwają skutki zamknięcia Mostu Siennickiego przy jednoczesnym podjęciu prac remontowych przy 

ul. Elbląskiej w Gdańsku1. Rada wskazała na m.in.. „notoryczne opóźnienia na trasie autobusu linii 111” 

i wyraziła przekonanie, że głos radnych, zgłaszających problem, nie jest brany pod uwagę. Mieszkańcy 

podnieśli także problem dot. zbyt długiej trasy linii autobusowej numer 111. W ich ocenie „wycieczki przez 

Dolne Miasto, Długie Ogrody i Przeróbkę powinny się już skończyć, zwłaszcza w sytuacji zamknięcia 

Mostu Siennickiego oraz prac na Elbląskiej". Problematyczność wydłużonej trasy linii 111 była przeze 

mnie w przeszłości podejmowany podczas spotkań z udziałem osób odpowiedzialnych za komunikację 

miejską w Gdańsku, odbyło się także spotkanie w formule online poświęcone temu problemowi. Dzisiaj, 

w obliczu narastających problemów wynikających z zamknięcia Mostu Siennickiego i prac remontowych 

przy Elbląskiej konieczne jest ponowne pochylenie się nad tematem. Nie przekonuje mnie odpowiedź na 

pytanie, która została umieszczona na łamach serwisu gdansk.pl, którą to prezentuję poniżej2: 

1 

https://www.facebook.com/RadaKrakowiecGorkiZachodnie/posts/pfbid02eShrheqnbM1Kj1d2NW6CNTUnKac

SLGda8aNzvnra3BpkSh7oESBa8VH5ShviYhqql [dostęp: 23.01.2025]. 
2 https://www.gdansk.pl/mostsiennicki/Dlaczego-autobusy-linii-111-nie-moga-jechac-ul-Podwale-

Przedmiejskie,a,278500 [dostęp: 23.01.2025]. 

Wpłynęło 24.01.2025 r.



 
 

„PYTANIE: 

Dlaczego autobusy linii 111 nie mogą jechać ul. Podwale Przedmiejskie? 

 

ODPOWIEDŹ: 

Trasa linii 111 pozostanie niezmieniona, ponieważ mieszkańcy Dolnego Miasta muszą mieć też dostęp 

do transportu publicznego”. 

 

W mojej ocenie notoryczne opóźnienia linii 111, udokumentowane również przez mieszkańców, są 

argumentem za modyfikacją trasy i jednocześnie rozważeniem uruchomienia innego połączenia na 

terenie Dolnego Miasta np. z wykorzystaniem mniejszych busów, które wchodząc w skład miejskiej floty. 

Mieszkańcy Dolnego Miasta nie skorzystają w pełni z autobusu, który będzie ciągle spóźniony, a mogą 

skorzystać z takiego, który omijając korki, będzie zapewniał łączność ich dzielnicy z resztą Śródmieścia.      

W związku z powyższym, mając na uwadze interes mieszkańców i pasażerów komunikacji miejskiej, jako 

radny Miasta Gdańska proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

 

1. Jakie działania zamierzają podjąć władze Gdańska, by w obliczu problemów związanych  

z zamknięciem Mostu Siennickiego oraz pracami remontowymi przy ul. Elbląskiej wyeliminować 

lub radykalnie zmniejszyć opóźnienia na trasie linii 111? 

2. Jak władze Gdańska oceniają funkcjonowanie komunikacji zastępczej oraz rozwiązań 

tymczasowych wprowadzonych po zamknięciu Mostu Siennickiego? 

3. Czy władze Gdańska widzą możliwość, przynajmniej czasowej, modyfikacji trasy linii 111,  

o co zwracają się mieszkańcy, a zarazem Radni Dzielnicy Krakowiec-Górki Zachodnie? 

 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

 

Radny Miasta Gdańska

           Andrzej Skiba 
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[ZAŁĄCZNIK 2] 

 


